
 
 
 

 
 

  
                  

Referat 
fra styremøte i FNF Akershus 

 

Tid:   onsdag 6. mai, kl. 13:00 – 14:10 

Sted:   Teams 

Til stede:  Endre Stakkerud (NJFF Akershus), Inger-Marie J. Gulliksen (Oslofjordens 

friluftsråd), og Jørgen Fog (Skiforeningen), Tom Fremstad (OOF) , Rigmor 

Arnkværn (BNFR), Ulf Kristiansen (NOA), og Maria R. Tesaker (FNF 

koordinator Akershus). 

Ikke deltatt:  Helene Bugge (DNT Oslo og Omegn) 

 

Sak 16/20 Godkjenning av innkalling og saksliste for i dag + referat fra styremøte 4. mars 

Vedlagt er referat fra styremøtet 4. mars 2020. 

Oppdateringer er markert i rødt, men er ikke med i offisielt referat.  

  Godkjent. 

 

FNF Akershus’ arbeidsform og virkeområde  
Sak 17/20 Styremøter 2020 

Vi setter opp årets styremøter: juni, august, oktober og desember. 

• Onsdag 17. juni + befaring Fornebu – Inger-Marie og Maria planlegger.  

• Onsdag 26. august 

• Torsdag 22. oktober 

• Onsdag 9. desember 

Saker 
Sakslista er de 2 siste utgavene av Friluftsnytt: 

Friluftsnytt nr. 8 – 1. mai 2020 

Friluftsnytt nr. 7 – 17. april 2020 

Friluftsnytt nr. 6 – 27. mars 2020 

Friluftsnytt nr. 5 – 13. februar 2020 

 

Sak 18/20 Kartlegging massemottak Mork Gård  

Uttalelse til den planlagte gjenfyllingen av ravine i Eidsvoll ble sendt 20. april. I 
forbindelse med saken var koordinator i kontakt med lokale organisasjoner, og det 
kom en forespørsel om å engasjere kartleggere fra Sabima til å kartlegge området.  
Dette har vi i FNF Akershus ikke vært borti før. 
 
Kommentarer fra møtet: 

https://mailchi.mp/78ae02d1b3a8/apq3eb2opc-2569038
https://mailchi.mp/c632ca1cb866/apq3eb2opc-2561650
https://mailchi.mp/3c2f9f6dc2ea/apq3eb2opc-2548474?e=c971978d88
https://mailchi.mp/082307f56440/apq3eb2opc-2538822


  

 
 

  
             

 

• Bestilling av kartlegging er ikke innenfor FNF sitt arbeidsområde som forum.  

• FNF kan oppfordre de lokale organisasjonene til å gå sammen i en gruppe som 
kan gå videre med dette. 

• FNF kan også påpeke for kommunen at slike områder må kartlegges på en bedre 
måte enn det som er gjort som en del av planprosessen (dette ble påpekt i 
uttalelsen). 

 
   

Sak 19/20 FNF arbeid før sommeren 

Ambisjonen er å komme gjennom lista under før sommerferien. Koordinator jobber 

tett sammen med FNF Oslo, og FNFene i Viken. 

• Viken 

o Samarbeid mellom FNF – arbeidsplan 

o Planstrategi Viken 

o Kartlegging organisasjon, politikere og ansatte 

o Hvem er FNF – presentasjon av FNF til fylkesrådene 

o Massehåndtering Viken og Oslo 

• Oppdatere dokument politiske innspill 

• Arealplaner 

o Oversikt på nett 

o Opplegg for organisasjoner 

• Oppdatering kontaktliste 

• Vanlig: Friluftsnytt, kurs, økonomi og digitaliseringsgruppa  

 

Kommentarer 

Angående massehåndtering: Det enorme overskuddet av masser i regionen fører til 

planer om små og store massehåndteringsanlegg. VI har sett flere eksempler på 

plasseringer og manglende helheltlige vurderinger. FNF sin rolle vil være å løfte opp 

dette i Oslo og Akershus som et regionalt problem med lokale eksempler fra regionen. 

Mange av Oslos prosjekter går over kommunegrensene. FNF må be Oslo og 

Akershus/Viken om å jobbe sammen og planlegge på tvers når det gjelder 

masseforvaltning. 

Angående arbeidsplan og årsmøte: Årets årsmøte hadde lite oppmøte. Det kan ha 

vært pga. den digitale gjennomføringen. Før neste års årsmøte bør FNF ta kontakt 

med organisasjonene med et motivasjonsbrev. 

 

Orienteringssaker 

• Planstrategi Viken 

• Høring på endringer i plan- og bygningsloven 

• FNF Akershus mottar 300 000,- i driftstøtte fra fylkeskommunen 

• Engasjert Wanda Nordstrøm som konsulent for arbeid med Friluftslivets Uke 



  

 
 

  
             

• Innsamling av arrangementer Friluftslivets Uke – frist 20. juni 

 

Neste styremøte 

Onsdag 17. juni inkl. befaring på Fornebu. 

Tidspunkt og oppmøtested sendes ut i forkant av møtet. 

 


